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Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråds sammanträde 2007-09-10 
 
Justeras 2007-09-13 
 
 
………………………………… ………………………………….. 
Jutta Askergren                                 Kerstin Appel  
 
Närvarande ledamöter SPF Viveca Sarman 
                                           SPF               Claes Hagwall                              
  SPF Jutta Askergren                                            
  SPF Margareta Thörnblom 
  PRO Ulla Bowallius 
 
Närvarande ersättare SPF Rune Hasp                                            

SPF Yvonne Wendt 
  SPF Ulla Löfberg 
  PRO Ingrid Stockman 
                                           SPF               Kerstin Appel 
   
 
Föredragande tjänstemän: Gunvor Jansson under § 4 och Marianne Snell under § 5 samt § 6. 
 
§ 1. Val av protokolljusterare 
       Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att Jutta Askergren och Kerstin Appel justerar   
       dagens protokoll. 
 
§ 2.  Tid för protokolljustering 
       Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att protokollet ska justeras den 13 september 
       kl. 10.00. 
 
§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 
        Föregående sammanträdesprotokoll läggs till handlingarna. 
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§ 4.   ParaSoL – Gunvor Jansson Östermalms stadsdelsförvaltning 

 Gunvor Jansson Östermalms stadsdelsförvaltning har en genomgång av ParaSoL och går                
 igenom de olika stegen i den  sociala dokumentationen. Stadsdelsnämndens pensionärsråd  
 tilldelas skriftligt sammanfattningen av utformningen av den sociala dokumentationen.          

 
          Handläggning av ärenden som rör enskilda samt genomförande av beslut om 
          stödinsatser, vård och behandling ska dokumenteras. Dokumentationen ska utvisa 
          beslut och åtgärder som vidtas i ärendet samt faktiska omständigheter och händelser 
          av betydelse. Detta anges i socialtjänstlagen 11 kap. 5 §. I socialtjänstlagen 
          11 kap. 6 § anges att dokumentationen ska utformas med respekt för den enskildes 
          integritet. Denna information delgavs Östermalms stadsdelsförvaltnings pensionärsråd 
          skriftligt samt skriftlig information om vem som har nytta av den sociala dokumentationen och 
          varför man ska dokumentera. 
 
          Gunvor Jansson informerar att utbildning i ParaSoL pågår för enheterna inom 
          Östermalms stadsdelsförvaltning och att ParaSoL är genomfört till 1 april 2008. 
                   
 § 5.     Ärenden till stadsdelsnämnden 

- Tertialrapport 2 
Marianne Snell informerar om att äldreomsorgen inom Östermalms stadsdelsförvaltning 
har ett underskott i budgeten på 6,5 miljoner kronor. Underskottet hänförs till vård och 
omsorgsboende samt hemtjänst. 

 
            Östermalms stadsdelsförvaltning totalt har en budget i balans. 

 
Åtgärder för att få en budget i balans inom äldreomsorgen är fortsatt aktiv  
uppföljning av köp av platser och uppföljningen görs fortlöpande varje månad 
i samarbete med ekonomiavdelningen. 
 
Vidare har en revidering skett av delegationsordningen avseende särskilda 
boendeformer samt hemtjänst i ersättningsnivåerna 17 och 18. 
 
En anpassning av äldreomsorgens organisation har skett genom att förändrade 
arbetssätt har genomförts inom enheten för biståndshandläggning. En effektivisering 
av administrationen inom äldreomsorgen pågår för att förbättra uppföljnings- och 
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kvalitetsarbetet. 
 
Andelen personer som väljer privata utförare inom hemtjänsten fortsätter att öka  
och är nu 32%. 
 
Stadsdelsnämnden pensionärsråd vill att när det gäller kapitelet om maten i fokus att man 
tillägger i texten att maten ska vara välsmakande för de äldre inom hemtjänst och vård 
och omsorgsboende. 
 
En medicinskt ansvarig inom rehabilitering kommer att projektanställas för att bland 
annat ta fram ett gemensamt synsätt på rehabilitering och för att utveckla rutiner för 
samverkan mellan kommun och landsting. Stadsdelen har beviljats stimulansmedel 
från Socialstyrelsen som gör det möjligt att göra ytterliggare satsningar inom  
rehabilitering, läkemedelsgenomgångar med mera. 
 

 
      -    Kvalitetssystemet - KLEO 

  Marianne Snell informerar om att det har bildats en kvalitetsgrupp som  
  kommer att följa upp KLEO. 
 
  Stadsdelsnämndens pensionärsråd konstaterar att det utförts ett stort arbete inom 
  äldreomsorgen för att utveckla KLEO. De önskar att få följa utvecklingen inom 
  kvalitetssystemet och få utskick om detta. 
 
- Uppföljning av Odinslunds vård och omsorgsboende 
   En genomgång sker av uppföljning och stadsdelsnämnden pensionärsråd är nöjda med 
   stadsdelsförvaltnngens uppföljning. 
 
-  Uppföljning av Linnégårdens vård och omsorgsboende 

      En genomgång sker av uppföljningen och Marianne Snell informerar om att detta är 
   ett arbetsmaterial som ska kompletteras när det gäller den sociala dokumentationen. 

            Stadsdelsnämndens pensionärsråd är nöjd med den uppföljning som redovisas. 
  

 § 6.      Information om upphandlingen av trygghetslarm och natt  
             Marianne Snell informerar om att Attendo Care kommer att ta över ansvaret för  
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             tryggetslarm och natt från och med den 1 november 2007. 
 
§   7.    Information om avslag gällande korttidsboende, hemtjänst, servicehuslägenhet 
            samt vård och omsorgsboende 
            Pensionärsrådet har informerats skriftligt om avslagsstatestiken för månaderna juni till 
            augusti 2007.       
 

Östermalms stadsdelsförvaltnings pensionärsråd önskar att man i varje tertialrapport 
redovisar avslag inom hemtjänst, korttidsboende, servicehus samt vård och 
omsorgsboende. De önskar här att få veta skälet till avslag, vilken ålder personen har 
som fått avslag och antal personer som har sökt bistånd och fått avslag. 
Marianne Snell informerar om att detta kommer att tas med i verksamhetsberättelsen 
för 2007. 

        
 
 §  8.   Rapport vård och  omsorgsboenden 
             Ingrid Stockman och Rune Hasp har varit på förtroenderåd på Linnégårdens 
           vård och omsorgsboende och informerar om att man kommer att få en ny 
           matleverantör som är SFAB och den nya matleverantören kommer att leverera 
           kall mat till vård och omsorgsboendet. 

         
           Viveca Sarman har varit på förtroenderåd på Bo Bergmans dagverksamhet och hon 
            informerar om att verksamheten fungerar bra. De utflykter som har anordnats under  
            sommaren har haft många deltagare däremot har det varit mindre besökare till  
            Seniorträffen där man har haft möjlighet att samlas för att fika tillsammans. 
 
           På sammanträdet bestäms att pensionärsrådets olika organisationer ska gå ut och 
           sprida information om Seniorträffen på sina möten till sina medlemmar. 
 
           Claes Hagwall har varit på förtroenderåd på Körsbärsgårdens vård och omsorgsboende 
           och han informerar om att man håller på att bygga ett flervåningshus i området och att 
           detta är mycket störande och ljuden som uppstår skrämmer vissa boenden. Vidare 
           informerar han om att Röda Korset har fyllt 80 år och att man har firat detta genom att 
           bjuda på mat och dryck. Han berättade även att Drottning Silvia skulle närvara 
           vid detta firande.             
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 § 9.   Information från KPR 
          Det fanns inget att ta upp under denna paragraf. 
 

        § 10.   Kvalitetsarbete 
                   Se vidare paragraf fem gällande KLEO. 

 
     § 11.   Tandvårdsstödsintyg 
                 Broschyren gällande tandvårdstöd till äldre har delgivits pensionärsrådet via utskick. 
                 I stadsdelen finns 15-17 personer som har tandvårdsstödsintyg och som tillhör  
                 personkretsen LSS eller har stora omvårdnadsbehov och bor i ordinärt boende. 
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     §  12.   Övriga frågor 
                  Pensionärsrådet undrade vad som hade hänt med de psykiskt funktionshindrade inom 
                  stadsdelen som bor på annan ort och vill flytta hem. De yngre som har önskat har flytta 
                  har erbjudits boende på Rios gruppboende. 
 
 
 
                  Nästa pensionärsråd sammanträder 071015. 
 
 
 
 
 
 
 
 
          Sekreterare 
          Helén Engberg 
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